
    

 

Den Helder, 21-12-2021 

Schriftelijke vragen aan het college van Burgemeester en Wethouders in het kader van 

contact met Rijkswaterstaat over de Lange-Jaap 

De afgelopen periode zijn er veel ontwikkelingen inzake het Lange Jaap dossier. Recent publiceerde 
het Noord-Hollands Dagblad een stuk waaruit blijkt dat er memo’s over dit dossier bekend waren 
ruim voor 2021. In samenspraak met Kamervragen gesteld door het lid  Pieter Omtzigt op 21 
december 2021 stellen wij u de volgende vragen:  
 
Het CDA heeft de volgende vragen: 
 
1. Kunt u een overzicht aanleveren van de contacten die geweest zijn met Rijkswaterstaat in de 

afgelopen 5 jaar?  
 
In de handleiding voor gemeentes in het kader van instandhoudingsplicht en de erfgoedwet1 
lezen wij het volgende: ‘’Met de instandhoudingsplicht kan een gemeente een eigenaar 
aanspreken die zijn rijksmonument niet onderhoudt. In het uiterste geval kunnen gemeenten 
handhavend optreden om het noodzakelijke onderhoud af te dwingen. Deze handhaving moet 
proportioneel zijn. Dit houdt in dat de gemeente niet moet wachten tot een alomvattende 
restauratie nodig is, maar zij moet ook niet bij elk ontbrekend likje verf bij de eigenaar op de 
stoep staan’’ 

 
2. Hebben de gesprekken met Rijkswaterstaat en de informatie zoals verstrekt door Rijkswaterstaat 

ooit aanleiding gegeven om in het kader van de instandhoudingsplicht toezichthoudend op te 

treden?  

3. Zo ja, kunt u aangeven wanneer en hoe deze overweging tot stand is gekomen? 

4. Zo nee, waarom niet?  

 

 

 

Namens de fractie van het CDA   

 

Harmen Krul 

                                                           
1 https://www.cultureelerfgoed.nl/onderwerpen/erfgoedwet/instandhoudingsplicht-en-de-
erfgoedwet 

 


